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Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyűlés elnöke
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Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Miért nem támogatja a Húshigiéniai és Húsvizsgálat i
Világkongresszus Magyarországon tartandó jubileumi rendezvényét?” címmel írásbeli kérdést
kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Magyarország a 2007. évi kanadai Húshigiéniai és Húsvizsgálati Világkongresszuson más
pályázókkal szemben elnyerte a szervezet 10 . jubileumi ülésének rendezési jogát, ami t
mindenképpen nemzetközi sikerként kell értékelnünk .

A kongresszus célja, hogy neves szakemberek el őadásaival, valamint a világ vezető hatósági
állatorvosai, élelmiszerellenőrzéssel foglalkozó szakemberei és élelmiszerbiztonsági munkatársa i
meghívásával az élelmiszerbiztonság és -min őség globális kihívásaira választ adjon .
Napjainkban, amikor az utóbbi egy-két évben világszinten napi közhírré lényegült az egészsége s
élelmiszerrel történő ellátás, s ezen belül a lakosság jó élelmiszerrel történő ellátása, s még inkább
ennek anomáliái révén a szakterület csalóival, kufáraival szembeni hatékony föllépés módozatainak ,
szervezett lehetőségeinek megtalálása és gyakorlata, ez a konferencia egy különleges lehet őség
Magyarország számára arra, hogy jó oldaláról is ismertté tehesse magát, s olyan kérdéskörbe n
kapjon megszólalási, befolyásolási lehetőséget, mely egyben az ország gazdasági érdeke is .
Mindehhez járul, hogy az elkövetkező években Magyarország uniós elnöki szerepkört is kap ,
melynek során minden bizonnyal hangsúlyosak lesznek az élelmiszerellátás, az élelmiszer -
előállítás, az élelmiszerforgalmazás és -kereskedelem, az élelmiszerhigiénia, a biztonságo s
élelmiszer újraszabályozási, ellenőrzési kérdései, melyekben hazánk ma részben a fönti kérdések
jelen szabályozása miatt eleve az egész nemzetgazdaságra kiható hátrányt szenved .
Álláspontom szerint a föntiek miatt Magyarországnak kiemelt kérdésként kell kezelnie ezt a
konferenciát, megvalósulása fontos nemzeti érdek .

Ezt az írásbeli kérdést azért teszem fel Önnek, - nemcsak képviselői, hanem mezőgazdasági
bizottsági elnöki funkciómból adódóan is - mert információim szerint a vállalt konferenci a
megrendezéséhez a nélkülözhetetlen kormányzati szerepvállalás, mindenekel őtt annak financiáli s
háttere nem történt meg, mely az idő múlásával el is lehetetleníti a jelentős esemény jövő évi



megrendezhetőségét, ezzel a világban tovább csökkentve az utóbb sajnálatosan csökken ő jó
hírünket is .

A konferenciák gyakorlata alapján a rendező országra az összes költség mintegy harmada hárul, am i
a legszerényebb számítások szerint 40-50 millió Ft, mellyel szemben a Kormány ajánlata - már
amúgy is időt rabló hosszú döntés el őkészítés után - 5 millió Ft támogatás .

n Miniszter úr! - nemcsak azért, mert a sajtó napi híreiben a közintézmények nem túl jelentős
beosztottai nemhogy büntetlenül, de 50-100 milliós végkielégítéssel távoznak rosszu l
végzett munkájuk "elismeréseként", föl kell vetnem : a Magyar Köztársaságnak egy ilyen, a
világban is az ország érdekeit is szolgáló imázs teremtési lehet őségére nem volna 40 milli ó
forintja?

n A Kormány nem kis összegeket költ törekvéseinek népszerűsítésére, magyarázására. Nem
lenne ez az alkalom egy magától értetődő jó befektetés erre a célra?

n Nem gondolja, hogy az unió tagjaként az unión kívüli pályázók el ől elnyerve a lehetőséget,
uniós köztelességünk is a konferencia megtartása, mert az az unió céljait is szolgálva, uniós
pozíciónkat is erősítheti?

A szervezet története során már volt rendező

Hollandia, 1984 .

Lengyelország, 1990 .

Hollandia, 1997 .

Egyesült Királyság, 2004 .

Tisztelt Miniszter úr! - ha úgy látja, hogy föltett kérdésemre saját hatáskörében nem tudja a
megoldást, szívesen fölajánlom, hogy e nemzeti, - következésképpen kormányoktól független -
kérdésben együtt keressük föl a Miniszterelnököt célunk elérése érdekében .

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 6.

Font Sándo r
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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